
Fra: Frønsdal, Christian <Christian.Fronsdal@multiconsult.no> 
Sendt: tirsdag 27. oktober 2020 13:30 
Til: Post Alver planforvaltning; Lennart Falkenberg-Arell 
Kopi: Postmottak Alver 
Emne: RE: Avklaringsmøte - plansak 
 
Hei 
 
Oversender en agenda fra vår side for møtet på fredag. Hovedhensikten med møtet er som sagt å 
presentere ønskede tiltak og utvikling, men også å få diskutert strategi sammen med kommunen på 
fremdrift og innhold i plan- og konsesjonsarbeidet. 
 

1. Innledning  
- Presentasjon av området  
- Presentasjon av ønsket utvikling for området (landoppdrett, biogass, energitunneler mm) 

 
2. Planbehovet 

- Plangrunnlaget 
- Behov og omfang for ny plan? 
- Behov/omfang for Stedsanalyse? 
- Behov/omfang for Konsekvensutredning?  

 
3. Konsesjons-arbeidet 

- Om konsesjons-prosessen 
- Parallellitet og skjæringspunkt mot plan   

 
4. Fremdrift 

- Vise estimert fremdrift som må til 
- Hvordan jobbe sammen med kommunen for å oppnå ønsket fremdrift 

 
5. Veien videre 

- Formelt oppstartsmøte. Finne dato for dette. 
 
En presisering siden forrige epost: Det er Mongstad Eiendomsselskap AS og Asset Buyout Partners 
(morselskap) som står bak prosjektet. Nordic var det forrige morselskapet. 
 
Vi ser frem til et godt  møte på fredag. 
 
 
Med vennlig hilsen 

 
CHRISTIAN FRØNSDAL 
Arealplanlegger 
 

(+47) 95865429 |christian.fronsdal@multiconsult.no 
www.multiconsult.no 

 
 
 
 

mailto:christian.fronsdal@multiconsult.no
http://www.multiconsult.no/


From: Frønsdal, Christian  
Sent: fredag 16. oktober 2020 12:30 
To: planforvaltning@alver.kommune.no 
Cc: post@alver.kommune.no 
Subject: Avklaringsmøte - plansak 
Importance: High 
 
Hei 
 
Vi trenger et møte med kommunen i forbindelse med oppstart av planarbeid for utvikling av et større 
område på Mongstad. 
Vi ser behov for å presentere tenkt utvikling i dette området før vi setter i gang med planinitiativ mv. 
og bestiller oppstartsmøte. 
 
Dette er et grønt prosjekt og ledd i samfunnets grønne omstilling. 
 
Hovedhensikt med planarbeidet: 
 

- Etablering av fiskeoppdrett på land 
- Etablering av biogassanlegg 
- Etablering av energitunneler for effektivisering av energibruk på Mongstad 
- Estimert planområde ligger vedlagt (fiskeoppdrett og biogassanlegg planlegges i etablert 

industriområde i øst, og tunnelene planlegges vestfor dette området). 
 
Parallelt med planarbeidet vil søknadsprosess for fiskeoppdrett på land pågå. Koordinering og 
informasjonsutveksling mellom denne prosessen og planprosess blir viktig, og tett kontakt med 
kommunen er viktig. 
 
Et vesentlig moment i tenkt utvikling for området er fremdrift, som er svært stram. Måter å angripe 
dette på ønsker vi en dialog om i møtet også.  
Med bakgrunn i stram tidsplan ønsker vi møte med Alver kommune innen 2 uker. 
 
Vi gleder oss til å sette i gang med et fremtidsrettet prosjekt, og ser frem til å presentere og 
samarbeide med Alver kommune. 
 
Håper på snarlig tilbakemelding. 
 
 
På vegne av Nordic IP Top Holding AS, 
 
 
 
Med vennlig hilsen 

 
CHRISTIAN FRØNSDAL 
Arealplanlegger 
 

(+47) 95865429 |christian.fronsdal@multiconsult.no 
www.multiconsult.no 
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